

Kem SMART 3M LINUS2.0 Pemulihan Khas 2017



Labuan – Kem SMART 3M LINUS2.0 Pemulihan Khas Peringkat Wilayah Persekutuan Labuan Tahun 2017 telah diadakan pada 9 Oktober 2017 bertempat di Pusat Kokurikulum Negeri, Kampung ganggarak, W.P. Labuan.

Kem yang bermula seawal jam 7.00 pagi ini melibatkan 86 orang murid Pemulihan Khas dari semua sekolah rendah di W.P. Labuan.

Kem Smart 3M ini merupakan program yang pertama kali dilaksanakan di peringkat negeri, di mana sebelum ini dikenali sebagai Kem Serlah Minda Pemulihan Khas yang dilaksanakan di peringkat kebangsaan.

Kem ini bermatlamat memberi peluang kepada murid-murid Pemulihan Khas menonjolkan potensi diri mereka dalam

aktiviti berbentuk gabungan kokurikulum dan kurikulum.

Selain itu, kem ini juga bertujuan untuk memberi peluang kepada murid Pemulihan Khas mempertingkatkan penguasaan kemahiran bahasa dan mengira.



Encik Raisin Saidin (belakang, tengah), Puan Maimoon (kanan) dan Encik Ghaffar (kiri) bersama peserta Kem SMART 3M LINUS2.0 Pemulihan Khas

Dalam ucapan perasmian penutupan yang disempurnakan oleh Encik Raisin Saidin, Pengarah Jabatan Pendidikan WP. Labuan, menyokong pelaksanaan kem ini kerana aktiviti yang dilaksanakan membantu dalam menggalakkan pembinaan bahan inovasi dan rekacipta di kalangan guru Pemulihan Khas di Wilayah Persekutuan Labuan.

Beliau juga berpesan agar tiada murid yang tertinggal dalam proses pembelajaran terutama murid-murid Pemulihan Khas.

Kehadiran dan penglibatan ibu bapa murid-murid dalam sebarang aktiviti Pemulihan Khas begitu bermakna. Saya terharu dengan sikap dan keprihatinan ibu bapa ini yang sentiasa memberi harapan kepada anak-anak mereka.

Aktiviti dalam kumpulan kem ini juga menyemarakkan elemen2 4C dalam pembelajaran abad ke 21, katanya.

Beliau juga mengucapkan tahniah kepada sektor peneraju Sektor Pengurusan Sekolah dan Sektor Pengurusan Akademik dan komitmen guru-guru Pemulihan Khas dari 17 buah sekolah rendah di labuan yang telah menjayakan kem yang julung kali diadakan.

Terima kasih juga kepada Guru Besar semua sekolah yg telah memastikan kehadiran murid-murid sekolah masing-masing.

Turut hadir pada majlis perasmian penutupan, Puan Maimoon Hj Matnoh, Ketua Sektor Pengurusan Sekolah, Encik Mohamed Al Ghaffar Mohamed Maidin, Ketua Unit Pusat Kokurikulum Negeri, Pegawai-Pegawai FasiLINUS dan wakil-wakil Guru Besar Sekolah Rendah Wilayah Persekutuan Labuan.



Encik Raisin Saidin (tengah) bersama Puan Maimoon mencuba stesen Jom Mengail Perkataan

Sumber Berita : Puan Maznah Embran

